
SE-PO.0052-1/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVII/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   22 stycznia  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – 
Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i  zakładów budżetowych, 
prezesi spółek miejskich, przedstawicielka biura poselskiego Posła RP – Waldemara Andzela, radni 
Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XLVII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. wprowadzenie  punktu  4   –  Informacja  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie  

międzysesyjnym.
2. w punkcie   8.6  –  w miejsce  projektu  uchwały  w sprawie zmiany  statutu  Muzeum Saturn  

wprowadzić projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
form  wychowania  przedszkolnego  –  zespołów  wychowania  przedszkolnego  lub  punktów 
przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy Czeladź.

3. wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 8.1 w sprawie zmian budżecie miasta na 
2009 rok.

- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
4. Andrzej Świątek - radny
5. Mirosław Kędzierski - radny

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Zaproponował przeniesienie punktu 10 porządku obrad -  Przyjęcie wniosków pokontrolnych z 
protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  „Zachowania  procedur  i  zasadności  
zamówień do  14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 roku” – do punktu 12.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad zmian przedstawionych 
przeze mnie?
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GŁOSOWANIE /bez: M. Musiała, T. Kosmali/

   18  głosów za
     0  głosów  przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/  30 października – 6 listopada 2008 r.
b/  27 listopada 2008 r.

       4.   Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5.    Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.

  8.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
2. zmiany Uchwały XLV/694/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008 r. w 

sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.
3. zmiany uchwały nr XLIII/598/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 października 2008 

r. w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta 
Czeladź.

4. przejęcia  od  Powiatu  Będzińskiego  zadania  zarządzania  publicznymi  drogami 
powiatowymi.

5. uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Będzińskiemu.

6. trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  form  wychowania 
przedszkolnego – zespołów wychowania przedszkolnego lub punktów przedszkolnych 
prowadzonych na terenie Gminy Czeladź.

7. przyjęcia ramowych planów pracy Komisji  Rady Miejskiej w Czeladzi na 2009 rok.
8. przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2009 rok.
9. zamiany części  działki  nr  42/5  k.  m. 62 o pow. około 150 m.  kw. położonej przy ul. 

Wiosennej w Czeladzi stanowiącej własność spółki osobowej na działkę nr 71/2 k. m. 54 
o pow. 265 m. kw. oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m. kw. położonych 
przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź.

10. zamiany części działki nr 58/3 k. m. 15 o pow. 1100 m. kw. położonej przy ul. Rolniczej 
stanowiącej własność osób fizycznych na części działek nr 57/1 i 57/2 k. m. 15 o pow. 
łącznej ok. 1300 m. kw. położonych przy ul. Rolniczej stanowiących własność Gminy 
Czeladź.

11. nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź. /ul. Miodowa/
12. nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.  /ul. Kamionka/
13. zmiany uchwały Nr XXXVIII/269/2001 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 26 kwietnia 2001 

r. w sprawie nazwania Rynku w Czeladzi imieniem Stefana Kardynała Wyszyńskiego – 
Prymasa Polski.

14. zmiany Uchwały Nr XLIV/659/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 listopada 2008 r. 
w sprawie przyjęcia skróconych nazw ulic w mieście Czeladź.
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15. rozpatrzenia  skargi  Pani  Bernadety  Kozioł  na  „decyzję”  UM  Czeladź  z  dnia  24 
października 2008 r. w sprawie zmiany dotychczas zajmowanego miejsca handlowego i 
wskazania miejsca zastępczego.

16. przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanej działki nr 35/103 k. m. 41 o 
pow. 1,2588 ha, położonej w Czeladzi przy ul. Dehnelów.

17. przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanej działki nr 43/8 k. m. 21 o pow. 
1052 m. kw. położonej w Czeladzi przy ul. 1 Maja, przeznaczonej w planie miejscowym 
zagospodarowania przestrzennego pod tereny przestrzeni publicznej.

18. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  152/4  k.  m.  4  o  pow.  459  m.  kw. 
położonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

19. przedłużenia  umowy  dzierżawy  części  działki  nr  211  k.  m.  13  o  pow.  160  m.  kw. 
położonej przy ul. Bocznej – Przełajskiej w Czeladzi.

20. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 130/8 k. m. 24 o pow. 127 m. kw. położonej 
przy ul. Żytniej w Czeladzi.

21. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  103/6  k.  m.  55  o  pow.  435  m.  kw. 
położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

22. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  103/6  k.  m.  55  o  pow.  500  m.  kw. 
położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

23. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 58 k. m. 21 o pow. 70 m. kw. położonej 
przy ul. 1 Maja w Czeladzi.

24. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 16 k. m. 48 o pow. 510 m. kw. położonej 
przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

25. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  39/20  k.  m.  42  o  pow.  300  m.  kw. 
położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.

26. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  60  m.  kw. 
położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

27. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  74  m.  kw. 
położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

28. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  161  m.  kw. 
położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

29. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 73/3 k. m. 6 o pow. 35 m. kw. położonej 
przy ul. Armii Krajowej w Czeladzi.

      9. Sprawy bieżące.
      10. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniach  30 października – 6 listopada 
2008r.

- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniach 30 października – 
6 listopada  2008r.? 

4



GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali, M. Musiała/

 14  głosów za
  2  głosy  przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Protokół z obrad sesji w dniu 27 listopada  2008r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 27 listopada  2008r.? 

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali, M. Musiała/

 15  głosów za
  1  głos  przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
- Czy są uwagi do przedstawionej informacji?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Hanna Szotowska - radna
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2. Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Teresa Banaś - Dyrektor MOPS
5. Andrzej Świątek - radny
6. Grażyna Strączek - radna
7. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
8. Małgorzata Skiba -        Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
9. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
10. Ireneusz Gawroński - radny
11. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
12. Elżbieta Postel - ZIK Sp. z o.o.
13. Robert Szczupider - Dyrektor MZGK
14. Władysław Oczkowicz - radny

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Hanna Szotowska                         -               radna  

- Kiedy zostaną ocieplone ściany mansard przy ul. Waryńskiego 9 -11?

Marian Kita                                      -               radny  

- Ul.  Szybikowa.  Napady  na  osoby  starsze.  Nastąpił  spadek  bezpieczeństwa  na  tej  ulicy. 
Proszę  o  wyjaśnienie  tej  sprawy  i  zapewnienie  mieszkańcom  tej  ulicy  większego 
bezpieczeństwa.

- Zaapelował o zapraszanie na sesję przedstawiciela  Komisariatu Policji  w Czeladzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Będziemy zapraszać na sesję przedstawiciela policji.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Poprosiła o odśnieżanie ul. Piaskowej, Prostej, Dalekiej.
- Czy  jest  porozumienie  ze  Starostwem  Powiatowym  w  sprawie  przyjęcia  szkół 

ponadgimnazjalnych?
- Polska Telefonia Komórkowa Sp. z o.o. z siedziba w Warszawie wystąpiła o pozwolenie na 

budowę stacji bazowej na działce nr 62/11 w Czeladzi na ul. Wiosennej 31. Stacja zagraża 
bezpośrednio budynkom, mieszkańcom /pole elektromagnetyczne/. Wczoraj przyszła decyzja 
Starosty  Powiatu  o  odmowie  wydania  pozwolenia  na  budowę.  Przedstawiciel  telefonii 
komórkowej nie dostarczyli wszystkich dokumentów wymaganych do uzyskania takiej decyzji. 
Od  każdej  decyzji  jednak  można  się  odwołać.  Dlatego  proszę,  aby  w  planie 
zagospodarowania przestrzennego umieścić zapis o nie wyrażeniu zgody na budowę takiej 
stacji.

Andrzej Świątek                                          -               radny  

- Jak  wygląda  sytuacja  w  naszych  gminnych  przedszkolach,  po  zakończeniu  remontów  i 
modernizacji w 2008 roku?
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- Czy  istnieją  dzieci  z  zameldowaniem  w  naszym  mieście,  dla  których  nie  ma  miejsca  w 
gminnych przedszkolach?

- Do  dnia  dzisiejszego  nie  dostałem  odpowiedzi  na  pytanie  nt.  zakupu  nieruchomości 
zabudowanych w rejonie Rynku w roku 2008 oraz przyczyn nie dojścia do przetargu w 2008 
roku na modernizację Gimnazjum Nr 3 w Czeladzi. 

- Kiedy w „Echu Czeladzi” będzie strona przeznaczona dla Rady Miejskiej?

Janusz Gątkiewicz                                      -               Wiceprzewodniczący Rady  

- Wyrwany  asfalt  przy  studzience  kanalizacyjnej  przy  zjeździe  z  ul.  Mysłowickiej  na  ul. 
Słowiańską.

- Obniżona studzienka kanalizacyjna na ul. Trznadla.
- Kto zasypał częściowo dziury na parkingu przy „Biedronce”  na ul. Trznadla?
- W piątek odbyło się spotkanie przedstawicieli „ Cerkoloru” z Powiatowym Urzędem Pracy. Na 

spotkaniu nie było ani jednego przedstawiciela zarządu „Cerkoloru”.

Ireneusz Gawroński                                    -               radny  

- Niedoświetlona  ul.  Szybikowa.  Po  prawej  stronie,  idąc  od  cmentarza  w  kierunku  Milowic, 
potężne zarośla, samosiejki. 

- Nie świecą lampy na ul. Zwycięstwa.
- Proszę  o  przyjrzenie  się  górce,  z  której  korzystają  dzieci  z  ulic  Mickiewicza,  Kościuszki, 

Poniatowskiego.
- Po Czeladzi, drugiego dnia opadów śniegu, jeździła odśnieżarka z bardzo dużą prędkością.

Teresa Kosmala                                          -               radna  

- Czy jest możliwość wykonania kilku metrów chodnika przy ul. Norwida?
- Jaki jest koszt utrzymania jednego przedszkolaka i ucznia szkoły podstawowej?
- Czy będzie na ferie uruchomiony jakiś mały stok narciarki dla dzieci na Bożesze albo gdzie 

indziej?

Władysław Oczkowicz                              -               radny  

- Czy MZGK otrzymał od Burmistrza jakieś dyspozycje co do oczyszczenia działki gminnej przy 
ul. Nowopogońskiej?

- Czy będzie coś tam się działo w sprawie wycinki drzew?
- Uważam, że musimy na parkingu przy „Biedronce” na Piaskach postawić znak zakazu ruchu z 

parkingu w kierunku ul. Nowopogońskiej. 

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Stanisław Guzak - mieszkaniec  – wystąpienie dot.:
• Pracy odśnieżarek, które sypią śnieg na chodnik
• Posypywania ulic środkami chemicznymi 
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Dot. pkt. 7 –  porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 
mieszkańców.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Odśnieżanie ul.  Prostej,  Dalekiej,  Piaskowej.  Ustaliliśmy,  ze tam gdzie  warunki  terenowe i 
ilość śniegu pozwala, prędkość odśnieżarek będzie zmniejszona. Ale rzeczą oczywistą jest, że 
aby usunąć odpowiednią  ilość  śniegu  ta  prędkość  musi  być  odpowiednio  duża,  żeby  siła 
odrzutu spowodowała  zepchnięcie tego śniegu.

- Dziury  –  ul.  Mysłowicka/Słowiańska.  Zabierzemy  się  za  te  roboty  jak  tylko  warunki 
temperaturowe pozwolą.

- Dziury przy ul. Trznadla. Myślę, że to wymaga podniesienia studni i wypełnienia po regulacji.
- To  my  zasypaliśmy  dziury  na  parkingu  przy  „Biedronce”,  na  skutek  Państwa  licznych 

interpelacji, ale nie możemy tego robić na stałe, bo to nie jest nasz teren. Firma projektowa, w 
imieniu  właściciela  tego  terenu,  wystąpiła  o  uzgodnienia  projektu  na  przebudowę  tego 
parkingu,  jak  również  wjazdu  do  transportu  towarów  do  kiosków  zlokalizowanych  przy 
parkingu.

- Ul.  Szybikowa – oświetlenie. Planujemy na ten rok wymianę wielu opraw oświetleniowych. 
Zwrócimy również uwagę na tę ulicę. Chcemy wprowadzić oprawy energooszczędne, których 
natężenie światła jest wyższe od tych obecnych.

- Zarośla przy ul. Szybikowej. Przyjrzymy się temu terenowi. Natomiast wycięcie tych zarośli to 
jest chwilowe działanie, bo to wszystko odrośnie.

- Ul. Zwycięstwa – nie świecą lampy. Nie wiem czemu, sprawdzimy.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Park  Mickiewicza.  Zwykle  była  to  lina  ograniczająca  barierki  zamontowane na  koronie  tej 
górki,  z  której  dzieci  zjeżdżają.  Lina  zawsze  znikała.  Spróbujemy  zrobić  jakąś  stałą 
konstrukcję.

- Uczuliłem  obsługę  odśnieżarki,  aby  ,  na  ile  warunki  pogodowe  pozwalają,  robili  to  z 
ograniczoną prędkością, aby zmniejszyć ten niekorzystny efekt.

- Chodnik  przy  ul.  Norwida.  Rozpoznawaliśmy to.  Tam jest  również  problem własnościowy. 
Udzielimy wyczerpującej informacji na piśmie. 

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Dyspozycje co do oczyszczania działki gminnej przy ul. Nowopogońskiej. Zgodnie z tym co 
ustaliliśmy na miejscu,  przygotowaliśmy zdjęcia, które przekazałem Panu Burmistrzowi do 
rozmów z Prezesem SRK.

- Wycinka  drzew.  Jeśli  są  istotne  powody  do  usunięcia  drzewa,  to  trzeba  wszcząć  całą 
procedurę wycinki.

- Zakaz wyjazdu z parkingu przy „Biedronce” na ul.  Nowopogońską. Właścicielem drogi  jest 
powiat. My nie mamy prawa ingerencji. Pisaliśmy o tym już do powiatu. Również uzgadniając 
dokumentacje tego parkingu, zwracamy uwagę na to, że jest to chodnik i nie służy on jako 
wyjazd i do poruszania się pojazdów mechanicznych. Będziemy naciskać w tym temacie w 
powiecie. Być może trzeba zastosować jakieś bardzie radykalne rozwiązania, może trzeba 
postawić jakieś barierki. 

- Mieszkaniec mówił o zaśnieżaniu chodników. Nie ma innej możliwości. 
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Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Środki  chemiczne.  Jak zwalczyć  śliskość spowodowana marznącą mżawką  lub marznącą 
wodą z wcześniejszych  roztopów w ciągu  dnia?  To czym posypujemy to  jest  mieszanina 
piasku i soli. 

DYSKUSJA nt. wycięcia drzew przy  ul. Francuskiej

W dyskusji uczestniczyli:

1. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2.  Robert  Szczupider - Dyrektor MZGK
3.  Teresa Kosmala - radna
4.  Andrzej Świątek - radny

Małgorzata Skiba                 -             Z-ca  Kierownika  Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Plan na ul. Wiosennej jest w trakcie opracowywania. Wyłożenie tego planu nastąpi pod koniec 
lutego.  Jest  to  moment  na  zgłaszanie  uwag  do  planu  przez  mieszkańców.  Te  uwagi  po 
przeanalizowaniu  przez  Burmistrza  zostaną  przedstawione  Państwu  radnym i  to  Państwo 
mogą te uwagi do planu uwzględnić, bądź nie. To jest ten moment kiedy można do planu 
wpisać  zastrzeżenie  budowy  stacji  telefonii  komórkowej.  My,  jako  gmina  nie  mamy  tutaj 
kompetencji.  Starosta  powinien  przeanalizować  uwagi,  które  wpływają  od  mieszkańców  i 
widocznie to zrobił wydając odmowę.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1.  Grażyna Strączek - radna
2.  Małgorzata Skiba     -       Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

  3.  Teresa Kosmala - radna
4.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
5.  Andrzej Świątek - radny

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Ul. Szybikowa.  Straż Miejska nie miała do tej pory żadnych zgłoszeń dotyczących napadów. 
Prawdopodobnie bezpośrednio była o tym powiadamiana policja. Natomiast zobowiązujemy 
się, że w godzinach popołudniowych i wieczornych wyślemy tam patrol Straży Miejskiej.

- Porozumienie ze Starostwem w sprawie przejęcia szkół ponadgimnazjalnych. Do tej pory nie 
mamy  żadnej  wiążącej  odpowiedzi.  Wysłaliśmy  ponowne  pismo  do  Starostwa,  czy  mają 
zamiar  i  kiedy przekazać  nam szkoły  ponadgimnazjalne.  Motywowaliśmy to  koniecznością 
podjęcia  decyzji  inwestycyjnych.  Na  dzień  dzisiejszy  również  na  to  pismo  nie  mamy 
odpowiedzi,  ale  termin  ustawowy  nie  minął.  Pani  Kierownik  odbyła  tylko  rozmowę  z 
Naczelnikiem Wydziału Edukacji w Starostwie. Uzyskała tylko informację, że pismo dotarło i 
będzie rozpatrywane przez Zarząd.

- Koszty utrzymania jednego ucznia  i  przedszkolaka w mieście.  Za miniony rok jeszcze nie 
jestem w stanie podać, bo dopiero wpływają sprawozdania. Natomiast dla celów  uchwały w 
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sprawie  przekazywania  dotacji  wyliczyliśmy,  że  za  pierwsze  półrocze  2008  roku  koszt 
utrzymania przedszkolaka /bez inwestycji i wyżywienia/ to 546,88 zł – miesięczne utrzymanie. 
W tej chwili  nie jestem w stanie podać kosztów utrzymania ucznia w szkole podstawowej. 
Będziemy to liczyć po zamknięciu budżetu.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Osiemdziesiąt kilka procent dzieci w wieku przedszkolnym ma miejsce w przedszkolach. Nie 
jesteśmy  jako  gmina  zobligowani  do   zapewnienia  100%  miejsc.  Mamy  bardzo  wysoki 
wskaźnik,  bo  średnia  krajowa  to  jest  30-40%.  Jako  gmina  jesteśmy  zobligowani  do 
zapewnienia miejsc w przedszkolach dla dzieci w wieku lat sześciu. I tu mamy dla wszystkich 
miejsca.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1.   Andrzej Swiątek - radny
2.  Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Nie przewidujemy budowy stoku narciarskiego w najbliższym okresie. Może, kiedy będziemy 
dyskutować Program „Sport i rekreacja” to taki wniosek możemy rozpatrzeć.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Wydajemy jako urząd „Echo Czeladzi”. Jest kolegium redakcyjne, jest redaktor naczelny i taka 
jest wizja wydawcy tego miesięcznika. Trudno mi powiedzieć jakie są uwagi Pana radnego. 
Jeżeli  są  uwagi  mieszkańców,  to  są  one  w jakiś  sposób  realizowane.  Generalnie  „Echo” 
cieszy się dużą popularnością. Nie mamy uwag, że coś się znajduje nie to co powinno. Jeżeli 
kluby radnych uznają, że jakieś informacje dotyczące działalności klubów czy Rady powinny 
się w nim znaleźć, proszę złożyć. To co się w „Echu” znajduje to jest praca nie tylko urzędu, 
ale i Państwa, bo jest to wynikiem uchwał, które są tutaj podejmowane, zgodnie z budżetem. 
Natomiast,  jeżeli  kluby  uważają,  że  czegoś  nie  powiedzieliśmy,  co  w  danym  roku  Rada 
zrobiła, czy klub radnych, prosimy o złożenie takich informacji.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta na 2009 rok wraz z autopoprawką w 

załączniku Nr 5.

Małgorzata Skiba                  -              Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.
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Opinie Komisji nt. projektu uchwały przedstawili:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Władysław Oczkowicz        -    Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy 
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: M. Musiała, D. Penara/ 

  18  głosów za
   0  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLVII/740/2009 w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2009  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały XLV/694/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
18 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Opinie Komisji nt. projektu uchwały przedstawili:
1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Władysław Oczkowicz        -      Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały 
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XLV/694/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia 18 grudnia 2008 r.  w sprawie uchwalenia 
Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy 
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE  /bez: D. Penara/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymującch się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVII/741/2008  w  sprawie  zmiany 
Uchwały  XLV/694/2008  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  18  grudnia  2008  r.  w  sprawie  
uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/598/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
30 października 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na 
terenie miasta Czeladź.

Opinię  Komisji nt. projektu uchwały przedstawiła

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: D. Penara/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVII/742/2009  w  sprawie  zmiany 
uchwały nr XLIII/598/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 października 2008 r. w sprawie  
ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta Czeladź została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Będzińskiego  zadania  zarządzania 
publicznymi drogami powiatowymi.

Małgorzata Skiba                   -             Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekty uchwał w sprawie: przejęcia od Powiatu Będzińskiego zadania zarządzania  
publicznymi  drogami  powiatowymi  oraz  uchylenia  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Teresa Kosmala - radna
2.   Małgorzata Skiba    -        Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Opinie Komisji nt. projektu uchwały przedstawili:

1.   Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2.   Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: D. Penara, I. Gawrońskiego, J. Moćko, J. Gątkiewicza/ 

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVII/743/2009 w sprawie przejęcia od 
Powiatu Będzińskiego zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi  została przez 
Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: D. Penara/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVII/744/2009 w sprawie  uchylenia 
uchwały  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  
Będzińskiemu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  form 
wychowania  przedszkolnego  –  zespołów  wychowania  przedszkolnego  lub  punktów 
przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy Czeladź.

Teresa Wąsowicz                         -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2. Anna Ślagórska - z-ca Burmistrza Miasta
3. Andrzej Mentel - radny
4. Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
5.  Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
6.  Dominik Penar - radny
7.  Teresa Kosmala - radna
8.  Hanna Szotowska - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVII/745/2008  w  sprawie  trybu 
udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  form  wychowania  przedszkolnego  – 
zespołów wychowania przedszkolnego lub punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie  
Gminy Czeladź  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ramowych  planów  pracy  Komisji   Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi na 2009 rok.

Plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Andrzej Mentel - radny
2.   Anna Ślagórska - Z- ca Burmistrza Miasta
3.   Danuta Walczak - radna
4.   Dominik Penar - radny
5.   Teresa Kosmala - radna
6.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
7.   Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
8.   Grażyna Strączek - radna

Zaproponowano następujące zmiany w planie pracy Komisji:

Andrzej Mentel                             -               radny      

-  W miesiącu marcu – punkt 1 otrzymałby treść: „Plany inwestycyjne w mieście z zakresu  
              edukacji, kultury i sportu na lata 2009 – 2011”.
- W miesiącu czerwcu – punkt 2 otrzymałby treść: „Program „Lato w mieście” – plany, 
             harmonogram imprez.
- W miesiącu wrześniu – punkt 2 otrzymałby treść: „Podsumowanie Programu „Lato w mieście”.

Janusz Gątkiewicz                       -               Wiceprzewodniczący Rady  

-   W miesiącu wrześniu – punkt 3 otrzymałby brzmienie: „Przygotowania do Dnia Edukacji    
Narodowej.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za zmianą definicji z Akcji Lato na Program „Lato w mieście”?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   1  głos przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z 
uwagami zgłoszonymi przez  radnego Andrzeja Mentla i Janusza Gątkiewicza?

GŁOSOWANIE  

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Plan pracy Komisji Finansowo - Budżetowej

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Andrzej Świątek - radny
2.  Grażyna Strączek - radna
3.  Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady
4.  Władysław Oczkowicz - radny
5.  Elżbieta Postel - ZIK Spółka z o.o.
6.  Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
7.  Władysław Oczkowicz - radny
8.   Marian Kita - radny
9.  Ireneusz Gawroński - radny
10. Teresa Kosmala - radna

Zaproponowano następujące zmiany w planie pracy Komisji:
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Władysław Oczkowicz                              -               radny  

- Przeniesienie punktu 1 z miesiąca luty na maj.

Grażyna Strączek                                        -               radna  

- W  miesiącu  marcu  punkt  1  otrzymałby  brzmienie:  „TBS,  ZBK  –  stopień  realizacji  zadań 
inwestycyjnych oraz remontów za 2008 r. oraz plan na 2009 r. Analiza wykonania budżetu za 
2008 r.”

- Przeniesienie punktu 2 z miesiąca stycznia na luty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zmian do ramowego planu pracy Komisji Finansowo 
- Budżetowej?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego/ 

  15  głosów za
   3  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Nie zgłoszono uwag do Ramowego Planu Pracy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej oraz  
Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Marcin Musiał - radny
3. Marian Kita - radny

Zaproponowano następujące zmiany w planie pracy Komisji:

Andrzej Świątek                            -               radny  

- W miesiącu  wrześniu  przeprowadzić  kontrolę  w  zakresie  gospodarki  nieruchomościami  w  
okresie ostatnich 5 lat.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za umieszczeniem w miesiącu wrześniu dodatkowego punktu o 

17



treści: „Kontrola w zakresie gospodarki nieruchomościami w okresie ostatnich 5 lat”?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego/ 

   3  głosy za
   8  głosów przeciw
   8  głosów wstrzymujących się

Andrzej Świątek                            -               radny  

- W miesiącu maju zamiast słów „do 14.000 EURO” wprowadzić słowo „publicznych”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za tym, aby temat kontroli w maju brzmiał: „Kontrola zachowania 
procedur i  zasadności  udzielonych zamówień publicznych oraz ich przedmiotu w Urzędzie 
Miasta w roku 2008?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego/  

  11  głosów za
   2  głosy przeciw
   5  głosów wstrzymujących się

Andrzej Świątek                            -               radny  

- W  miesiącu  wrześniu  przeprowadzić  kontrolę  obrotu  nieruchomościami  zabudowanymi  i  
niezabudowanymi za okres od ostatniej kontroli do dnia rozpoczęcia kontroli.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja Świątka, aby w 
miesiącu  wrześniu  przeprowadzić  kontrolę  obrotu  nieruchomościami  zabudowanymi  i 
niezabudowanymi za okres od ostatniej kontroli do dnia rozpoczęcia kontroli?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, nie głosował 1 radny/  

   9  głosów za
   1  głos przeciw
   8  głosów wstrzymujących się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest  za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów 
pracy  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2009 rok wraz z poprawkami?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego/  

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVII/746/2009  w sprawie  przyjęcia 
ramowych planów pracy Komisji  Rady Miejskiej w Czeladzi na 2009 rok  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej  w Czeladzi  na 
2009 rok.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
2.   Grażyna Strączek - radna
3.   Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta 
4.   Dominik Penar - radny
5.  Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
6.  Teresa Kosmala - radna
7.  Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przedstawił  następujące zmiany do projektu uchwały:

1. Wykreślenie w miesiącu lutym punktu 1w całości.
2. W miesiącu marcu punkt 3 otrzymałby brzmienie: „Plany inwestycyjne w mieście z zakresu 

edukacji, kultury i sportu  na lata 2009-2011”.
3. W miesiącu  kwietniu  punkt  1  otrzymałby  brzmienie:  „Sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  

miasta Czeladź za 2008 r. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta”.
4. W miesiącu maju wprowadzamy punkt 1 z lutego, który  otrzymuje brzmienie: „ZIK Sp. z o.o. – 

wyniki finansowe, realizacja inwestycji  za  rok 2008 i I  kwartał  2009 r.  Analiza  wykonania 
budżetu za 2008 r.”

5. W  miesiącu  wrześniu  punkt  3  otrzymałby  brzmienie:  „Podsumowanie  Programu  „Lato  w  
mieście”.
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Teresa Kosmala                            -               radna  

- Zaproponowała, aby w maju punkt 1 dotyczył tylko ZIK Sp. z o.o. i brzmiał: „ZIK Sp. z o.o. – 
wyniki  finansowe, realizacja  inwestycji  za  rok 2008 i  I  kwartał   2009 r.  Analiza  wykonania 
budżetu za 2008 r.”,  a w lutym pozostawić punkt dotyczący MZGK o brzmieniu:  „MZGK – 
wyniki  finansowe, realizacja  inwestycji  za  rok 2008 i  zamierzenia  inwestycyjne na 2009 r.  
Analiza wykonania budżetu za 2008 r.”

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 
Rady Miejskiej w Czeladzi na 2009 rok z poprawkami przyjętymi w dyskusji?

GŁOSOWANIE   

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLVII/747/2009 w sprawie  przyjęcia 
ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2009 rok została przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej – Jolancie Moćko.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 42/5 k. m. 62 o pow. około 150 m. kw. 
położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiącej własność spółki osobowej na działkę nr 
71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m. kw. 
położonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Grażyna Strączek przedstawiła stanowisko Komisji Finansowo - Budżetowej 
Jolanta Moćko przedstawiła stanowisko Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha, W. Oczkowicza, I. Gawrońskiego/  

  13  głosów za
   2  głosy przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/748/2009  w  sprawie 
zamiany części działki nr 42/5 k. m. 62 o pow. około 150 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w 
Czeladzi stanowiącej własność spółki osobowej na działkę nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw.  
oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m. kw. położonych przy ul. Wiosennej w  
Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  zamiany  części  działki  nr  58/3  k.  m.  15  o  pow.  1100  m.  kw. 
położonej przy ul. Rolniczej stanowiącej własność osób fizycznych na części działek nr 57/1 i 
57/2 k. m. 15 o pow. łącznej ok. 1300 m. kw. położonych przy ul.  Rolniczej  stanowiących 
własność Gminy Czeladź.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha/

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się
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Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/749/2009  w  sprawie 
zamiany  części  działki  nr  58/3  k.  m.  15  o  pow.  1100  m.  kw.  położonej  przy  ul.  Rolniczej  
stanowiącej własność osób fizycznych na części działek nr 57/1 i 57/2 k. m. 15 o pow. łącznej 
ok. 1300 m. kw. położonych przy ul. Rolniczej stanowiących własność Gminy Czeladź została 
przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź. /ul. Miodowa/
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha, W. Konderaka, Z. Bazańskiej/  

  16  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Wiceprzewodnicząca   Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/750/2009  w  sprawie 
nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.  /ul. Kamionka/
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha, W. Konderaka, Z. Bazańskiej/  
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  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/751/2009  w  sprawie 
nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/269/2001 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 26 kwietnia 2001 r. w sprawie nazwania Rynku w Czeladzi imieniem Stefana Kardynała 
Wyszyńskiego – Prymasa Polski.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: S. Święcha, W. Konderaka, Z. Bazańskiej/  

  14  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Nr XLVII/752/2009 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXVIII/269/2001 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 26 kwietnia 2001 r. w sprawie  
nazwania  Rynku  w  Czeladzi  imieniem  Stefana  Kardynała  Wyszyńskiego  –  Prymasa  Polski  
została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca  Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XLIV/659/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie przyjęcia skróconych nazw ulic w mieście Czeladź.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: S. Święcha, Z. Bazańskiej/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Nr XLVII/753/2009 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XLIV/659/2008 Rady Miejskiej  w Czeladzi z dnia 27 listopada 2008 r.  w sprawie  
przyjęcia skróconych nazw ulic w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pani  Bernadety  Kozioł  na  „decyzję”  UM 
Czeladź z dnia 24 października 2008 r. w sprawie zmiany dotychczas zajmowanego miejsca 
handlowego i wskazania miejsca zastępczego.

- Mamy 2 projekty uchwały – uznać skargę za bezzasadną oraz uznać skargę za zasadną.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady
4. Hanna Szotowska - radna
5. Teresa Kosmala - radna
6. Ireneusz Żarłok - radca prawny
7. Mirosław Kędzierski - radny

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za uznaniem skargi za bezzasadną?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha, A. Mentla, W. Konderaka/  
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  12  głosów za
   3  głosy  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/754/2009  w  sprawie 
rozpatrzenia skargi  Pani Bernadety Kozioł  na „decyzję” UM Czeladź z dnia 24 października  
2008 r. w sprawie zmiany dotychczas zajmowanego miejsca handlowego i wskazania miejsca 
zastępczego została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                                -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanej działki nr 
35/103 k. m. 41 o pow. 1,2588 ha, położonej w Czeladzi przy ul. Dehnelów.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady
3. Ireneusz Gawroński - radny
4. Anna Ślagórska - z-ca Burmistrza Miasta
5. Władysław Oczkowicz - radny
6. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
7. Ireneusz Żarłok - radca prawny
8. Andrzej Świątek - radny

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, S. Święcha, I. Gawrońskiego, Z. Bazańskiej/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/755/2009  w  sprawie 
przejęcia  od Skarbu Państwa własności  niezabudowanej  działki  nr  35/103  k.  m.  41 o  pow.  
1,2588 ha, położonej w Czeladzi przy ul. Dehnelów została przez Radę podjęta.
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Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanej działki nr 
43/8 k. m. 21 o pow. 1052 m. kw. położonej w Czeladzi przy ul. 1 Maja, przeznaczonej w 
planie miejscowym zagospodarowania przestrzennego pod tereny przestrzeni publicznej.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Marian Kita - radny
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Teresa Kosmala - radna

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/756/2009  w  sprawie 
przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanej działki nr 43/8 k. m. 21 o pow. 1052 m.  
kw.  położonej  w  Czeladzi  przy  ul.  1  Maja,  przeznaczonej  w  planie  miejscowym 
zagospodarowania  przestrzennego  pod  tereny  przestrzeni  publicznej  została  przez  Radę 
podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 152/4 k. m. 4 o 
pow. 459 m. kw. położonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
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   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/757/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 152/4 k. m. 4 o pow. 459 m. kw. położonej przy  
ul. Chmielnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 211 k. m. 13 o 
pow. 160 m. kw. położonej przy ul. Bocznej – Przełajskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/758/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 211 k. m. 13 o pow. 160 m. kw. położonej przy  
ul. Bocznej – Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 130/8 k. m. 24 o pow. 
127 m. kw. położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/759/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 130/8 k. m. 24 o pow. 127 m. kw. położonej przy ul.  
Żytniej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/6 k. m. 55 o 
pow. 435 m. kw. położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/760/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/6 k. m. 55 o pow. 435 m. kw. położonej  
przy ul. Dalekiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/6 k. m. 55 o 
pow. 500 m. kw. położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/761/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/6 k. m. 55 o pow. 500 m. kw. położonej  
przy ul. Dalekiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 58 k. m. 21 o pow. 
70 m. kw. położonej przy ul. 1 Maja w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/762/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 58 k. m. 21 o pow. 70 m. kw. położonej przy ul.  
1 Maja w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 16 k. m. 48 o pow. 
510 m. kw. położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE     /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/ 

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/763/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 16 k. m. 48 o pow. 510 m. kw. położonej przy  
ul. 3 Szyb w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                                -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k. m. 42 o 
pow. 300 m. kw. położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE    /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/764/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k. m. 42 o pow. 300 m. kw. położonej  
przy ul. Buczka w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 60 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/765/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 60 m. kw. położonej przy  
ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 74 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE / bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
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   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/766/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 74 m. kw. położonej przy  
ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 161 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  / bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/767/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 161 m. kw. położonej  
przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 73/3 k. m. 6 o 
pow. 35 m. kw. położonej przy ul. Armii Krajowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  / bez: M. Musiała, S. Święcha, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego, K. Francikowskiego/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVII/768/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 73/3 k. m. 6 o pow. 35 m. kw. położonej przy ul.  
Armii Krajowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

DYSKUSJA nt. stacji telefonii komórkowej na ul. Wiosennej.

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Dominik Penar - radny
3. Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
4. Teresa Kosmala - radna
5. Ireneusz Gawroński - radny
6. Zofia Bazańska - radna
7. Andrzej Świątek - radny

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Grażynę Strączek o treści: 
„Rada Miejska w Czeladzi wnioskuje do Burmistrza Miasta, aby w miejscowych planach 
zagospodarowania przestrzennego przy ul. Wiosennej wnieść zapis zakazujący budowy 
stacji bazowej telefonii komórkowej”. 

GŁOSOWANIE  / bez: M. Musiała, S. Święcha, W. Oczkowicza, A. Mentla, M. Kiity/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kolejnym punktem w sprawach  bieżących  jest  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Statutu 
Gminy  Miejskiej  Czeladź,  złożony  przez  Przewodniczącego  Komisji  Regulaminowo  – 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych.
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Krzysztof Francikowski - Przewodniczący Komisji  Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i Etyki 
Radnych

- Dokonuje wprowadzenia do projektu uchwały.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Przemysław Szałański - mieszkaniec
2. Andrzej Mentel - radny
3. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady
4. Krzysztof Francikowski - Przewodniczący  Komisji  Regulaminowo  – 

Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych 
5. Teresa Kosmala - radna

Przewodniczący  Komisji  Regulaminowo  –  Inwentaryzacyjnej  i  Etyki  Radnych  wycofał  projekt  
uchwały z obrad.

Ad vocem głos zabrali  radny Andrzej Świątek i radna Teresa Kosmala.

Radna Teresa  Kosmala  zgłosiła  poprawiony  przez  nią  projekt  uchwały  w sprawie zmiany  
Statutu Gminy Miejskiej Czeladź.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo z dnia 21.01.2009 r. do Pana Krzesisława Olejniczaka w sprawie uciążliwej  
działalności punktu skupu złomu.

- Odczytuje pismo MZGK z dnia 15.01.2009 r. do Komendy Straży Miejskiej  o zamontowaniu  
znaków  informacyjnych  zakazujących  wysypywania  śmieci  wraz  z  opisem  monitorowania  
terenu.

- Odczytuje pismo MZGK z dnia 14.01.2009 r. do Komendy Straży Miejskiej  o przesłaniu zdjęć  
nowych  ulotek  reklamowych,  które  zaczęły  się  na  wiatach  przystankowych  oraz  słupach 
oświetleniowych na terenie miasta.

- Odczytuje pismo Rzecznika Praw Obywatelskich z dnia 19.01.2009 r. w sprawie skargi Pana 
R. Liszczyka.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
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Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Odczytuje  pismo  z  dnia  29.12.2008  r.  Ministerstwa  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  
informujące o wpisie do Rejestru związków międzygminnych zmiany statutu Komunikacyjnego  
Związku  Komunalnego  Górnośląskiego  Okręgu  Przemysłowego  w  zakresie  przystąpienia 
miasta Pyskowice.

- Odczytuje  pismo  MZGK  z  dnia  5.01.2009  r.  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie 
wyznaczenia  przejścia  dla  pieszych  wraz  z  dobudowaniem  fragmentu  chodnika  na  ul.  
Mysłowickiej.

- Odczytuje  pismo  MZGK  z  dnia  8.01.2009  r.  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie 
utrzymania dróg powiatowych na terenie Czeladzi.

- Odczytuje pismo MZGK z dnia 5.01.2009 r. do Komendy Powiatowej Policji w sprawie skarg  
mieszkańców  na  nadmierną  prędkość  pojazdów  i  ustawienie  radaru  na  ul.  Szybikowej  w  
Czeladzi.

- Odczytuje pismo z dnia 19.12.2008 r. Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w  
Katowicach  w sprawie interwencji mieszkanki Czeladzi, dotyczącej uciążliwości akustycznej  
powodowanej przez instalację nagłaśniającą  Parafii Św. Mateusza w Czeladzi.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Andrzej Mentel - radny
3. Krzysztof Francikowski - radny
4. Dominik Penar - radny

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Odczytuje  pismo  MZGK z  dnia  29.12.2008  r.  do  Komendy  Powiatowej  Policji  w  sprawie 
projektu  docelowej  organizacji  ruchu  ul.  Spacerowej  na  odcinku  od  skrzyżowania  z  ul.  
Brzozową  do  skrzyżowania  z  ul.  Konopnickiej  w  Czeladzi  /wprowadzenie  ruchu 
jednokierunkowego/.

- Poinformował  Radę  o  wpływie  wniosków  do  Nagrody  Miasta  Czeladź  ze  strony 
Stowarzyszenia Twórców Kultury Zagłębia Dąbrowskiego. Poprosił radnych o zapoznanie się  
z wnioskami i ewentualne sygnowanie wniosków podpisem. 

- Poprosił radnych o zgłaszanie akcesu uczestnictwa w szkoleniu.
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Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLVII Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

                   WICEPRZEWODNICZĄCA 

                                Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                                     Jolanta Moćko

Protokołowała:

E. Augustyniak
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